
 

Søgne og Greipstad Sparebank 
VÅR HOVEDSPONSOR 

 

GREIPSTAD IL 
Referat ekstraordinært styremøte – 

håndballgruppa 

Onsdag 20. mars 2024 kl. 19.00. 

Deltakere: Hilde L. Sunde, Anne Marit Kulien, Reidun Kristiansen, Ronny Homme, 

Tone Ramsland, Preben Olsen, Randi Lian 

Ikke møtt: Linnea Birkeland, Anette Vatle, Kenneth Tønnesland 

25 - 24   «Varsel» 

- Gjennomgang av varslingssak. Blir håndtert av styret.    

- «Mitt Varsel» tas opp på hovedstyremøtet til torsdag.  

- Vi ordner Fair Play kontrakt/trenerkontrakt som nå skal underskrives fra høsten med 

retningslinjer. 

- Fremme verdier på trenermøtet nå i våren. Kan vi få inn en foredragsholder som 

kan fremme disse verdiene: Anja Edin? Vi jobber videre med dette og sender inn 

søknad om evt. støtte til Søgne og Greipstad sparebank.  

 

26 - 24   Fordelingsnøkkel-komite 

- Representanter? Reidun Kristiansen og Tone Ramsland vil sitte i komiteen sammen 

med representanter fra fotballen. Komiteen skal finne ut hvilken fordelingsnøkkel vi 

skal ha mht støtte fra hovedstyret og sponsorer.  

 

27 - 24   Foredrag 

- Gjennomgang av foredrag: Se sak 25-24 

- Søke lokalbankfondet? Se sak 25-24 
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28 - 24    Eventuelt 

- Neste styremøte: Tirsdag 02. april 2024 kl. 19-21 

- Søknad fra TH-laget angående Landsturnering: Håndballen sponser TH-laget med 

kr 14000 til landsturnering i Bodø. 

- Hvem gjør hva (i det nye styret):  

Organisasjon: Vi må ha inn noen på organisasjon da Tone har kun ansvar for 

kiosken.  

Spill og trening: Preben har fortsatt kontant med Intersport/Puma + avlaste Anette 

med bestilling av produkter. Ronny tar seg av utstyrspakken. Linnea tar ansvar for 

fordeling av treningstider/trenermøtet (Powerpoint ol). Ønsker til treningstidspunkt må 

sendes til styret innen utgangen av april (Linnea). 

- Under fordeling av treningstidspunkt: Hvordan praktisere dette/ny plan: På 

trenermøtet (fordelingen av treningstidspunkt) må vi fremme våre 

verdier/retningslinjer.  

- Status treningsrom: Tone, Randi, Hilde sjekket utstyret på treningsrom, og laget en 

liste over hva vi mangler/ønsker. Vi tar dette med til hovedstyret på neste møte. Det 

går i manualer, strikk, balanseputer, sykler (skadeforebyggende utstyr blir prioritert). 

Vi mangler pris. Vi sjekker og sender hovedstyret så fort vi har det klart.  

- Pizzabakeren (sponsorpenger blir delt ut i pizza): Vi får 25000 hvert år som vi kan ta 

ut i pizza. Vi ønsker ikke å gi alle lag kun gavekort på pizza til sosiale arrangementer. 

Vi ønsker fremdeles å dele ut penger slik at hvert lag kan gjøre det de ønsker til jul. 

Vi vil bruke fri-pizzaene til sosiale arrangementer ol.  

 

 

 


